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Van de Redactie 
Voor u ligt weer een nieuwe uitgave van het Dorpsplein. Deze dorpsbladen 
worden gemaakt vóór, maar vooral dóór de bewoners van Renesse. In de 
nieuwe rubriek ‘Wist u dat’ laten we een uniek plekje in Renesse zien en 
daar kunnen we uw hulp bij gebruiken. Kent u ook zo’n leuk plekje in 
Renesse, geef het aan ons door! Ook vinden we het altijd leuk om nieuwe 
inwoners, nieuwe ondernemers en pasgeboren baby’s aan u voor te stellen, 
of pasgetrouwde Renessenaren, dus heeft u tips, laat het ons weten, via e-
mailadres; blomscha@outlook.com                                                                                                  
Uiteraard staan we ook altijd open voor suggesties voor leuke artikelen of 
mensen om te interviewen. Voor nu een fijne herfstperiode gewenst en veel 
leesplezier met deze herfsteditie van het Dorpsplein.                                                          
De redactie 

 

Geslaagden in Renesse 
Er waren in juli weer de nodige blije gezichten na het slagen aan de 
middelbare school. Omdat het steeds ingewikkelder wordt de betreffende 
diploma’s te vermelden hieronder alleen de namen: Tristan van Gemert; 
Selina Abo Nabout; Daan van Elst; Lotte Ridderhof; Amy Verberk; Maurits 
Lemsom; Binck Raats.                                               

Gefeliciteerd allemaal! 
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Welkom Tim 
 

 

Op 30 mei 2023 is geboren: 

Tim Koote  

Tim woog bij de geboorte 3195 gram en 
was 51 cm lang. Hij is een hartstikke lieve 
baby en als Tim honger heeft, dan laat hij 
van zich horen! 

Tim is de zoon van Maaike van der 
Schelde en Michel Koote en het broertje 
van trotse zus Liz.  Liz zorgt goed voor 
haar broertje en is een goede hulp. 

          

 

Bericht van de Dorpsraad 
De zomer voorbij 

Tussen het schrijven voor het Dorpsblad en de daadwerkelijke publicatie zit 
een aantal weken. Momenteel heb ik het idee dat het weer zijn tijd ook 
vooruit is, het lijkt wel herfst op het moment van schrijven. 
In de vorige editie schreef ik over de inloopavond die we als Dorpsraad 
hebben georganiseerd. We kunnen, wat het bestuur betreft, terugkijken op 
een geslaagde avond. Het was voor iedereen wennen, dat bleek wel toen 
het 19.30 uur was. De aanwezigen veelal op een stoel wachtend op de 
opening van de voorzitter. De avond was echt bedoeld als kennismaken 
met, dus geen reguliere vergadering, maar een informeel samenzijn waarbij 
we als bestuur rondliepen om aan te horen wat er speelt in ons mooie dorp. 
Helaas was de wethouder verhinderd, maar Ricardo de Winter heeft als 
projectleider Masterplan Renesse de gemeente vertegenwoordigd.  
We hebben ongeveer 40 punten teruggekregen van de aanwezigen 
waarmee we als bestuur aan de slag kunnen. De laatste 
bestuursvergadering voor het “zomerreces” hebben we deze punten zoveel 
mogelijk verdeeld en we gaan proberen hier binnenkort via de website 



4 
 
[www.dorpsraadrenesse.nl] een eerste terugkoppeling op te geven. Wij 
kunnen terugkijken op een constructieve avond en hopen uiteraard dat de 
aanwezigen dit ook zo ervaren hebben. 
 
Renesse Compliment 
Ook in de vorige editie heb ik de aankondiging gedaan voor het Renesse 
Compliment. We willen met dit compliment iemand (persoon, vereniging of 
clubje) een beetje in het zonnetje zetten. Helaas hebben we vanuit het dorp 
nog geen aanmeldingen gekregen, maar wij hebben besloten om het eerste 
compliment aan Daan Willem Beije uit te reiken. Daan Willem plaatst met 
enige regelmaat foto’s op Facebook van Renesse uit het Verleden. 
Daarnaast is hij tijdens de Strao en Koningsdag altijd de spreekstalmeester. 
 
Heb je zelf iets of iemand die ook een compliment verdient, meldt het dan 
via info@dorpsraadrenesse.nl 
 
Omdat niet alles op de website staat en ook niet iedereen op Facebook zit 
wil ik ook nog een opsomming geven waar we afgelopen periode mee bezig 
zijn geweest of nog bezig mee zijn. Tijdens de openbare vergadering op 10 
oktober zal ik dit kort verder toelichten. 
Pannakooi, Transferiumgebouw, bijgebouwen voor B&B en gastenverblijven, 
handhavingsoverleg, openbaarvervoerconcessie, navigatieproblematiek, 
herinrichting Transferium, Integraal Huisvestingsplan scholen, strandborden, 
geldautomaat, waterstofproject en ook hebben er diverse gesprekken 
plaatsgevonden met vertegenwoordigers van politieke partijen. 
 
Hopelijk kan iedereen tevreden terugkijken op de zomermaanden. Er zijn 
weer talloze evenementen in de komende maanden. Mocht u zaken hebben 

die u met de Dorpsraad 
wilt bespreken (en die 
niet via de Buiten Beter 
app aan de gemeente 
gemeld kunnen worden) 
dan hoop ik dat u ons 
weet te vinden. 
Namens het bestuur 
Dorpsraad Renesse,  
Martin Bouwman 
Voorzitter 
 
“Als de zon niet wil 
schijnen, schijn dan 
maar zelf” 



5 
 

Ondernemend Renesse 
Nieuwe ondernemers                                   Elsemiek de Jong 

Thais restaurant Basil Thai 
De horeca in Renesse heeft er een nieuwkomer bij: het Thaise restaurant 
Basil Thai. Eigenaars Ronnie Van der Linden (36) en schoonzusje Ploy 
Phothisorn (31) waren op slag verliefd op het pand aan de Korte Reke en 
het ruime terras dat erbij hoort. Het 
is het tweede Thaise restaurant dat 
ze hebben. In Wemeldinge opende 
Ronnie zes jaar geleden met 
echtgenote Maleerin het eerste 
Thaise restaurant. Ploy was toen 
24 jaar en heeft vanaf het begin 
keihard gewerkt om de zaak op te 
bouwen. Nu was zij toe aan een 
volgende stap om een eigen 
restaurant te openen. Ze willen ook 
in Renesse de Thaise eetcultuur in 
al zijn facetten presenteren, niet 
geënt op de Nederlandse smaak, maar indien gewenst kunnen sommige 
gerechten qua pittigheid wel worden aangepast, zodat ook kinderen kunnen 
mee-eten.  

De menukaart is een feestje. Van voorgerecht tot dessert zijn het allemaal 
Thaise gerechten, bereid door Thaise koks. Het aantal rode pepertjes op de 
kaart geeft aan hoe pikant de gerechten zijn. Van helemaal geen pepertjes 
tot twee pepertjes. Als je toch dat pittige gerecht wilt, maar minder scherp, 
dan kun je dat ook aangeven. Andersom kan ook. Mensen die het gerecht 
juist pittiger willen, krijgen er apart een schaaltje hitte bij. De keuken is zeer 
flexibel en houdt rekening met allergieën, vegetariërs of een glutenvrij dieet.                                                                                                             
Het accent ligt bij de gerechten op versheid. Het vlees wordt ’s morgens 
gemarineerd, de garnalen gepeld en de groenten gesneden. Elk gerecht 
wordt à la minute bereid en opgediend op prachtig servies, dat ze uit 
Thailand hebben laten overgekomen.                                        
De focus ligt op het eten en de presentatie ervan. Ronnie: ”Te zijner tijd 
zullen wij waarschijnlijk enkele wijzigingen aanbrengen aan het interieur, 
maar voor nu zijn we zeer tevreden.” De naam Basil Thai die het restaurant 
draagt is niet zomaar gekozen. Ploy: “Basilicum is een belangrijk en populair 
kruid in de Thaise keukens. Dus die naam komt in veel Thaise restaurants 
voor. Het was dus lastig een naam te kiezen die nog niet bestond.  
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Het etablissement is in het hoogseizoen alleen op dinsdag gesloten. Hoe dat 
in de winter eruitziet, weet Ronnie nog niet. “Ons team is nog niet zo groot 
als we graag zouden willen. Voorlopig denken we drie of vier dagen in de 
winter open te gaan. In Wemeldinge was het in het begin ook zoeken naar 
de juiste openingsdagen. Nu weten we precies wat we daar in alle 
seizoenen kunnen verwachten. Hier in Renesse is alles voor ons nog 
nieuw”. 

 

Vorig jaar leerde hij Renesse kennen toen hij zelf uit eten ging. “Het was in 
het centrum zó gezellig en druk, ik was direct geïnteresseerd in het idee om 
hier misschien ook iets te beginnen. Dus keken we rond of er iets te huur of 
te koop was en stuitten we op dit pandje. Het voordeel is dat er woonruimte 
boven bij is. Veel van ons personeel komt uit Thailand, die mensen hebben 
wel huisvesting nodig”.                                                                        
Ten tijde van ons gesprek was het erg druk. Maar aan Ronnie en Ploypan 
was dat niet te merken, ze zaten er ontspannen bij en namen ruim de tijd 
voor dit interview. Ook dat is Thais.                                   
Inmiddels zijn de reviews over Basil Thai zeer positief en uit eigen bevinding 
kan ik dit alleen maar beamen. Voor ieder die het restaurant eens wil 
proberen, is het aan te raden om te reserveren.  
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Eerste berichtje van het Stapelhof 
 
Jaarlijks is er de Kinderpostzegelactie voor schoolkinderen in groep 7 en 8. 
Bij het Stapelhof is Kees den Boer als enhousiaste ouder betrokken bij de 
verkoop. Al 3 jaar behoort onze school wat de opbrengst betreft bij de beste 
8 scholen van Nederland. Dat betekent een extra schoolreisje voor de 
kinderen. Calvin den Boer was vorig jaar zelfs topverkoper. Ze hebben 
helaas net het Jeugdjournaal niet gehaald, maar wie weet dit jaar!  
 

 
 
Helpt u mee?! 
Dit jaar bestaat de groep uit 17 kinderen. Als extra actie worden er posters in 
ons dorp geplaatst met daarop de QR-code om de kinderpostzegels te 
bestellen. Uiteraard komen de kinderen in de periode van 27 september t/m 
4 oktober ook gewoon weer langs aan de deuren. U kunt uw bestelling ook 
doorgeven aan Kees den Boer via caboer1@gmail.com. 
Succes met de Kinderpostzegelactie 2023 kinderen!           
 
Jacqueline Pronk 
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 Agenda Renesse 
Na mooie evenementen als de Renessedag, Concert At Sea, de 
Kunstschouw en Beachboom staat er voor het najaar ook nog een aantal 
gezellige festiviteiten gepland. Kijk op www.dorpsraadrenesse.nl bij 
‘Activiteiten in Renesse’ of volg de facebookpagina voor meer informatie. 

                 

8-10 september 2023 Festival Aan Zee  
 www.festivalaanzee.nl 

16 september 2023 Fjoertoer     
www.fjoertoer-renesse.nl 

10 oktober 2023 Openbare vergadering Dorpsraad 
 www.dorpsraadrenesse.nl 

21 oktober 2023 Oktoberfest   

28 oktober 2023 Halloween-Griezeltocht   

25 november 2023 Intocht Sinterklaas  
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Toneelvereniging op Drift (1) 
De toneelvereniging Op Drift werd opgericht in 1958 en werd genoemd naar 
het eerste stuk dat werd opgevoerd: Op Drift van Jan Lemaire. Jan Lemaire 
was acteur/toneelschrijver en had in dit bijzondere geval de raamregie. Voor 
1958 werden er elk jaar ook toneelstukken opgevoerd. Vaak door een 
willekeurig groepje leden van bijv. de muziekvereniging of  het kerkkoor. Er 
bestond op Renesse al heel lang de rederijkersvereniging De Watergeus. Er 
kon natuurlijk alleen gespeeld worden op de kleine toneeltjes in Het Wapen 
van Renesse of  Het Wapen van Zeeland. Ik herinner me nog de 
uitvoeringen van Luctor et Emergo van 1955 en 1956, toen ik op een 
sopraninosax meeblies in de fanfare. Een heel klein toneeltje, een bomvol 
café, na de muziek pauze met een verloting en dan een drama in drie 
bedrijven, waar in het derde bedrijf steevast bij de dames de zakdoeken te 
voorschijn kwamen. Maar in 1956 kwam het dorpshuis klaar en daarna kon 
dus op een groter toneel gespeeld worden. In de cafés kreeg men meer 
plaats, want die toneeltjes verdwenen meteen.                                                                                                     
De nieuwe toneelvereniging kreeg nog wel een aanbod van de “slapende” 
rederijkersvereniging. Men kon het restant van de kas krijgen als de naam 
De Watergeus werd overgenomen. Daar ging men niet op in.                                                                                                                            
De eerste regisseur van de vereniging was de Renessenaar Piet 
Minderhout, een logische keuze, want hij was leraar Nederlands op de 
Pieter Zeeman. Vanaf het begin werd de vereniging ook gevraagd in andere 
dorpen te spelen. Dat was niet altijd voor volle zalen, want het 
dorpssentiment was ook toen al groot. “Ze komme nie van ier, dust me gae 
nie kieke”. Ik herinner me dat we onder regie van Minderhout het geweldig 
leuke blijspel Polly Perkins in Het Wapen van Burgh speelden en de 
Zierikzeese Nieuwsbode vermeldde: voor een helaas zeer gering publiek. 
Dat werd later anders, toen speelden we voor volle zalen. De thriller De man 
in de rolstoel werd bijv. 2x opgevoerd in Renesse, 2x in Bruinisse en 1x in 
Burgh, Ouwerkerk, Haamstede en Brouwershaven. Ook De Huistiran (van 
Godfried Bomans) was een enorm succes met opvoeringen in Renesse (2), 
Burgh, Ellemeet, Zonnemaire en Oosterland.  
Uit de eerste notulen van september 1959 blijkt dat het bestuur bestond uit 
voorzitter dhr.L. Ackema, die ook de grime vezorgde, secretaris-
penningmeester dhr.M.J. Krijnse Locker en de leden mej.P. van Beveren, 
dhr.Jac. Verseput en dhr. J. Steur.(In die tijd deed men nog niet aan 
voornamen) Er waren  24 spelende leden en de regie zou na vertrek van 
Minderhout in handen komen van dhr. J.H.Blom en dhr. M.L. de Feiter. De 
contributie werd vastgesteld op � 1,- per jaar. Een keuzecommissie zocht uit 
welke stukken er gespeeld zouden worden. Dat was een moeilijk karwei, 
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Gerard van Splunter, Rinus de Hamer en Leni Blom in De Huistiran 

want elk lid moest eenmaal per jaar kunnen meespelen. Daarom werden elk 
jaar drie stukken uitgekozen: een ernstig stuk voor het najaar, en twee 
blijspelen/kluchten voor o.a. de muziekuitvoering en Koninginnedag.  Zo 
werd in november/december 1959 Moeders en Zonen gespeeld, nog onder 
regie van Minderhout. In Renesse was dat voor de toen nog bestaande 
Culturele Vereniging en in aanwezigheid van juryleden van Het Zeeuws 
Landjuweel, die, zo vermeldde de krant, zich de moeite hadden getroost de 
verre reis naar Renesse te ondernemen om de tonelisten onder de loep te 
nemen. In die tijd was men nog onderdeel van de Culturele Vereniging, die 
dus ook een bijdrage aan de vereniging gaf en de avond opende en sloot.  

                     

Een kritische blik vanuit de zaal van regisseur Henk Blom, voorzitter Leo Ackema en 
zijn vrouw Jannie. 
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In de vergaderingen werd soms geklaagd dat die bijdrage wel erg laat 
kwam. Later zou men zelfstandig worden. Er was een tijdlang een 
verenigingsblad, Het Masker. Lang werd op de vergaderingen gepraat of 
men een reisje zou doen, een gezellige avond houden of een toneelavond in 
Zierikzee bezoeken. Op de feestavond t.g.v. het 5-jarig bestaan werd 
besloten een toneelstuk in Zierikzee te bezoeken.    

Het bestuur wilde graag meer eenheid in de groep krijgen en probeerde 
spelers, die in een bepaald stuk niet meespeelden, toch naar de repetities te 
krijgen. Dat lukte nauwelijks, spelers zijn individualisten. 

Na Henk Blom, voor wie het teveel werd toen hij ook dirigent van Witte van 
Haamstede werd, werd Lou Velleman een paar jaar regisseur en daarna Dik 
Dokman. 

 

1ste rij:Lien de Feiter, Nel v.d.Hoek, Janny Krijnse-Locker en  Jan v.d. Hoek.                       
2e rij:Wim Lemsom (dorpshuisbeheerder en onmisbare hulp), Frans de Vrieze, Dik 
Dokman, Lena  Hart en Kees v.d. Boogert na afloop van een opvoering van Markus 
de Waterman 

Henk Blom 



12 
 

Nieuw in Renesse 
Naam:  
Lindy & Richard Kreischer, getrouwd en wij hebben 4 kinderen, genaamd: 
Merinda, Sharon, Rachelle en Ricardo. Wij zijn ook Opa en Oma van 6 
heerlijke kleinkinderen genaamd: Alyssa, Jade, Rive, Savi, Riek en Fer.  

Waar komen jullie vandaan? 
Wij zijn beide geboren en getogen Schiedammers, naast een periode van 3 
jaar voor mijn werk bij Total Refinery in Middelburg te hebben gewoond 
hebben wij verder altijd in Schiedam gewoond. 

Waar wonen jullie? 
Afgelopen jaar reden wij langs het huis aan de Zeelelieweg 18 en waren op 
slag verliefd. Zelf komen wij al meer dan 45 jaar in Renesse naar de 
camping en hebben altijd gezegd hier in Renesse te willen wonen. Dus de 
beslissing om het huis te kopen was voor ons niet echt moeilijk.   

Wat maakt Renesse zo mooi? 
Naast de ligging, dicht 
aan zee, en het 
natuurgebied “de 
Domeinen” hebben wij 
Renesse altijd een 
gezellig bruisend dorp 
gevonden, met leuke 
restaurantjes, barretjes, 
winkels en andere 
uitgaansgelegenheden. 
Daarnaast hoef je voor 
de dagelijkse behoeftes 
niet direct in je wagen te 
stappen en naar een stad 
te rijden. Ook de 
veranderingen in het dorp 
met het centrale plein en 
het (gedeeltelijk) autovrij 
maken gedurende het 
toeristenseizoen vinden 
wij heel positief. We zien 
ook dat er een actief 
verenigingsleven in 
Renesse is, denkend 
bijvoorbeeld aan 
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Halloween, Koningsdag. Dit zegt iets wat betreft de saamhorigheid van het 
dorp.  

Waar herkennen Renessenaren jullie aan? 
Je zult ons regelmatig wandelend of fietsend in het dorp tegen kunnen 
komen. Wij houden beide van fietsen en wandelen en zijn regelmatig met 
onze kinderen en kleinkinderen op het strand te spotten (als het weer het 
natuurlijk toelaat), waar we lekker van de zee en zon genieten en af en toe 
ook een visje vangen (hoewel het laatste dit jaar tegenvalt). 

    * - * - * - * - * 

Naam:  
Marcel, Simone, Tom en Stan Oonk 

Waar komen jullie vandaan? 
We zijn allemaal geboren en getogen in de Achterhoek. Simone komt uit 
Borculo en Marcel en de kinderen uit Winterswijk.  

Waar wonen jullie?  
We wonen aan de Wilhelminaweg.  

Wat maakt Renesse zo mooi? 
Het gezellige centrum en de mooie omgeving.  

Waar herkennen Renessenaren jullie aan? 
Aan ons Achterhoekse accent en aan onze Duitse herder. 
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Naam 
Wij zijn Ronnie Kuijs en Corien de Waaij en wonen sinds november 2022 op 
de Jan van Renesseweg 20 in Renesse. We hebben daar op een prachtig 
plekje een oud huis gekocht wat inmiddels is gesloopt. Momenteel zijn we 
druk bezig met de bouw van ons nieuwe huis. De bouw wordt deels door de 
aannemer gedaan en voor een groot deel bouwen we het zelf. 
Hiervoor woonden we in ’s-Heer Abtskerke. Een klein dorpje net onder Goes 
aan het begin van de Zak van Zuid Beveland. Ronnie heeft daar gewoond 
vanaf zijn 12e jaar en Corien is er later naar toe gegaan. We hadden daar 
een prachtig verbouwd boerderijtje met een leuke wei met pony’s, kippen, 

vogels. Maar op dat prachtige plekje was ook heel veel werk en het was best 
ver van zee, strand en bos. En dat zijn nou net de plekken waar we graag 
zijn. Dichtbij zee, wandelen langs het strand of in het bos van 
Westerschouwen. 
Toen we de kans kregen in Renesse iets te kopen hoefden we daar niet lang 
over na te denken. 
Want wie wil er nu niet 500 meter van het strand wonen. ’s Avonds nog snel 
even naar de ondergaande zon kijken, of gewoon lekker een eind wandelen. 
Voorlopig zijn we dus herkenbaar aan de plek “waar een huis gebouwd 
wordt”, wandelend langs het strand of de duinen of samen op de racefiets. 
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Boekennieuws 
Zaterdag-16 september- is de laatste dag dit jaar dat er boeken worden 
verkocht aan de Oude Moolweg. We willen dan nog even meeprofiteren van 
de activiteiten die er in ons dorp worden georganiseerd, o.a. de fjoertoer, die 
de nodige extra bezoekers zullen aantrekken. Kortom: Renesse Bruist dit 
weekend. 

Boekenmarkt november 
De precieze datum voor de traditionele boekenmarkt in november is nog niet 
bekend maar dat deze weer gaat plaatsvinden is zeker. Nadere info over de 
datum en de invulling van deze dag volgt nog via de media. 
Ofschoon we  deze zomer weer  veel boeken hebben verkocht  aan de 
Oude Moolweg is onze boekenvoorraad nog dermate groot dat we 
voldoende nieuwe titels kunnen aanbieden in november aan onze trouwe 
lezers uit Renesse en omgeving. En hopelijk ook aan de toeristen. We zijn in 
de gelukkige omstandigheid dat we onlangs heel veel boeken hebben 
gekregen van Christine Aegidi. Hartelijk dank daarvoor. Zij is met haar 
winkeltje in Scharendijke gestopt. In haar assortiment zaten veel boeken van 
uiteenlopende  genres. Maar natuurlijk ook dank aan alle mensen die het 
afgelopen jaar boeken brachten naar de inleverbox of anderszins boeken 
aanboden. Neem maar van ons aan, er zitten voor de echte lezers, 
snuffelaar en verzamelaar, weer verassende kwaliteitsboeken bij. Natuurlijk 
kunt U ook altijd nog tot oktober terecht  in de kerk op de woensdagen  om 
mooie  boeken te kopen en te brengen. 
 
Hulp is welkom 
Wie in november met de boekenmarkt mee wil helpen - maar ook jaarrond 
met het sorteren - is van harte welkom. We kunnen altijd enthousiaste 
helpers gebruiken. Zo zoeken we nog mensen voor de  uitstalling van de  
boeken en/ of mensen die zorgen voor de presentatie en verkoop van 
boeken op de boekenmarkt. We werken met een rooster, waardoor het voor 
een ieder slechts om een paar uurtjes tijd gaat. Boekenkennis is niet nodig. 
Opgeven hiervoor kan bij:  
 
Ad Blom                        06-24691696      ablom5416@gmail.com 
Maarten van Leeuwen  06-12993874       bodedienst@zeelandnet.nl   
 
Inleveren boeken 
Vanaf volgende week staat de inleverbox voor boeken weer in de buurt van 
de PRIMERA.  Tijd om uw boekenvoorraad op te schonen? Denk dan aan 
ons, zodat we met de traditionele boekenmarkt van november in de kerk 
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weer groots kunnen uitpakken. Je kan ook altijd even een mailtje of belletje 
doen naar Ad of Maarten.  
 

 
 
Renessedag 
Zoals u ziet stonden we op 20 mei ook weer op de Renessedag voor twee 
goede doelen: Thuredriht en de BAS-stichting. We hebben daar groots 
uitgepakt, wat resulteerde in een mooi opbrengst van € 525,-.     
Dank aan de kopers, maar ook aan de verkopers Lenie Bouwman, Maarten 
van Leeuwen, Tjibbe de Vries, Walter Visser en Ad Blom. 
 
Noteer alvast in je agenda:  
November boekenmarkt in de kerk. Natuurlijk is er ook weer verkoop van 
oliebollen en andere (zelfgemaakte) lekkernijen  in het koor.  
 
Namens de boekenmarkt organisatie,  
Cees Hoogerhuis                                                                 
choogerhuis@zeelandnet.nl 
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Boer trouwt vrouw 

             

Links Bertie, rechts Rosita             Rechts Rosita, links Bertie 

Onze Boer Bertie, BR-er geworden (Bekende Renessenaar) door haar 
deelname aan het programma “boer zoekt vrouw” is op 16 juni getrouwd met 
Rosita! 

Rosita en Bertie hebben elkaar leren kennen via het programma “boer zoekt 
vrouw”. Tijdens het speeddaten met Rosita dacht Bertie: wat is ze leuk! 
Rosita dacht precies hetzelfde, er was duidelijk een klik, maar dat wisten 
beide dames niet van elkaar. Voordat Bertie hier iets mee kon doen is Rosita 
gestopt met haar deelname aan het programma.  

Na twee jaar, in 2017, vinden Bertie en Rosita elkaar weer en slaat de vlam 
direct in de pan en wonen ze na 5 maanden samen in Renesse!  

Vorig jaar, tijdens de opnames van het programma “onze boerderij in 
Europa” heeft Bertie, Rosita ten huwelijk gevraagd en heeft zij natuurlijk “ja” 
tegen Bertie gezegd!   

De presentatrice van beide programma’s Yvon Jaspers, heeft de 
huwelijksceremonie begeleid in de tuin van Rosita en Bertie. Want zonder 
het programma “boer zoekt vrouw” hadden Bertie en Rosita elkaar nooit 
leren kennen.  
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Namens alle Renessenaren, van harte gefeliciteerd en heel veel geluk 
samen!  

Aarmoei 
Wulder zaete mit vrienden van ons t’eten. Gezellig, ô, mâ d’r was ‘n 
kleinzeune die â ‘d’n eêle maeltied mit z’n pette op an taefel zat.  Wulder 
van onze generaosie bin dat nie gewoon, mâ de mode kan noe eêmae 
zômâ verandere. In d’n tied van admiraal De Ruyter was ’t gewoon, dat 
d’oahe 'eren ulder oed in uus op deeje ’ouwe. Pas toen De Ruyter beroemd 
g‘ore was oefden’n z’n oed nie mî of te zetten as ’n bie d'eren van de 
Staten van Olland most komme opdraeve. Ik è zaalf wè meer moeite mit de 
kleêdhewoontes van de pubers. ‘t Mot taalkes wat aors weze, ‘t mot van ‘n 
bepaeld maark weze in gae zô mâ dû. De petten bin noe caps, daer mô je 
d’r netuurlijk vee van è. Zaalfs de onderbroeken motte van ‘n beroemd 
maark weze. In â je dan ‘t gejammer ‘oôrt dat ze d’r schoolboeken zaalf 
motte betaele, wat wulder vroeher aoltied ok è motte doe, dan è’k daer 
moeite mee. De kasten boste (barsten) bienae uut mekaore van de 
oeveel’eid broeken, t-shirts, schoenen in laezen. Aarhest is dat toch 
aarmoei. Is ‘t noe noôdig? Zukke kinders zouwe toch ‘s verplicht naer ‘n êêl 
aarm land motte reize (zaalf betaele) in zie oe dat ‘t daer an toehaet.  

Jaeren eleej kwaeme d’r ‘s monniken nae Zurrikzeê. Eên van de paters 
vertaalde, dat alleênig z’n pij in z’n bril van z’n eihe was. Varder aod’n niks. 
Dat is netuurlijk wè ‘t aore uterste. Dat oef van mien noe ok wî nie. 

Wat bin ik blie, dat ‘r op Schouwen-Duveland ok “World Servants” bin, die 
of op eihe kosten in ulder vekansie naer ‘n aarm land gae in daer ‘n schole 
gae bouwe of tweletten.                                                        Endrik 

Even voorstellen: Martin Bouwman 
Hij stelt zich geen hemelbestormende doelen voor Renesse die ver weg 
liggen. Hij wil met zijn bestuur vooral een luisterend oor bieden en met 
overleg bekijken wat ervan kan worden gerealiseerd om het leven en wonen 
in Renesse zo aangenaam mogelijk te maken. Het luisteren naar wat de 
inwoners willen, loopt als een rode draad door ons gesprek.  

Mag ik u voorstellen aan Martin Bouwman, sinds april dit jaar voorzitter van 
de Dorpsraad Renesse. 

Huisvesting 
We bespreken de belangrijkste pijlers van Renesse in chronologische 
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volgorde: huisvesting verkeer en vervoer, veiligheid met als uitsmijter het 
Renesse-Compliment. 

Door de val van het kabinet en daardoor zijn demissionaire status, lopen ook 
de vervoers-, verkeers- en woningbouwplannen in Renesse vertraging op. 
Zeker op grond van de stikstofproblematiek. Het demissionaire kabinet mag 
weliswaar besluiten nemen, maar het is niet gebruikelijk politiek gevoelige 
zaken te behandelen. Stikstof is daar één van. 

Bouwman: “De woningbouw zit dus ook in een impasse. Er is een totaalplan 
van 40 woningen, indertijd leken 16 tot 24 woningen het maximaal haalbare, 
maar nu zijn de signalen dat het maximaal 8 woningen zijn. Hopelijk kan dit 
aantal wel op korte termijn worden gerealiseerd, maar niets is zeker. We 
doen ons best om bewoners van de tiny houses door te laten stromen naar 
een grotere huisvesting. Dat is lastig, het woningaanbod is te klein en de 
regelgeving knelt. Ik ken een stel dat een lege ruimte boven de winkel heeft 
en dat als woonruimte wil inrichten. Dan zegt de gemeente: twee 
appartementen mag niet, maar één grote wel. Dan hebben wij als Dorpsraad 
liever twee kleintjes voor starters, die kunnen dan vanuit de tiny houses 
doorstromen.” 

Vervoer  
Het openbaar vervoer heeft de volle aandacht van de Dorpsraad. Hier is niet 
stikstof het probleem, maar het opheffen of uitkleden van de lijnen en het 
chauffeurstekort. Bouwman is blij dat een van de bestuursleden van de 
Dorpsraad daar bovenop zit. “Twee maanden terug hebben we overleg 
hierover gevoerd met de fractievoorzitter van de provinciale BBB, nu de 
grootste partij in Zeeland. De overheden prediken ‘het wordt allemaal 
minder, daarom gaan we afschalen’. Nou, dan gaat je wens wel in vervulling, 
dan wordt het natuurlijk minder en dan kan je wel helemaal stoppen met het 
openbaar vervoer. De overheden willen de mensen uit de auto krijgen, maar 
maken vervolgens het openbaar vervoer zo duur of het aanbod zo slecht, 
dat je eigenlijk geen keuze hebt. Kijk, als de reistijd alleen maar langer 
wordt, dan verhoogt dat de drempel om in het openbaar vervoer te stappen. 
En het is nu helemaal actueel geworden omdat er een nieuwe aanbesteding 
voor het openbaar vervoer aankomt, het oude contract loopt af. En daarin 
schuilt nu juist het gevaar dat het daardoor minder gaat worden. Daarom 
zitten we er nu bovenop.” 
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Verkeer 
Verkeer is ook zo’n hot item, zoveel monniken zoveel kappen. Bouwman: 
“Waar de een zegt: je moet het hier afsluiten’ zegt de ander  ‘nee, je moet 
het juist daar afsluiten’. Maak het eenrichtingsverkeer, plaats drempels, haal 
die plantenbakken weg enzovoort. Als Dorpsraad luisteren we naar al die 
meningen en ideeën en vatten dat samen naar de gemeente toe. Kijk, wij 
beslissen niet, de gemeente beslist. Maar wij worden wel gevraagd advies 
aan de gemeente te geven. Dus wij proberen zo goed mogelijk naar de 
mensen te luisteren. En dan kan het nog zo zijn dat onze mening wel door 
de gemeente gehoord is maar niet wordt uitgevoerd. Dat geeft ook niet, als 
de mensen maar begrip hebben hoe het proces gaat. 

Veiligheid 
We zijn aanbeland bij de 
veiligheid. Ook een heikel 
onderwerp waar iedereen wel een 
mening over heeft. Zijn er genoeg 
politie en handhavers? 

Bouwman aarzelt: “Ja, nee, 
eigenlijk niet Maar er is geen 
onuitputtelijk arsenaal aan politie 
en Schouwen-Duiveland is groter 
dan alleen Renesse. Het eiland 
heeft 35.000 inwoners, daar hoort 
een bepaald aantal politieagenten 
bij, zo werkt het nu eenmaal. 
Maar in de zomer-\maanden is 
het aantal mensen met al die 
toeristen erbij drie of vier keer 
zoveel en dan heb je er natuurlijk 
niet genoeg aan. Dat is een 

beetje de problematiek van Schouwen-Duiveland. De parkeerproblematiek 
groeit, het wildkamperen en niet alleen hier. Ook aan de Grevelingendam, 
de Brouwersdam, Burghsluis, noem maar op. Het liefst heb je dat ze de hele 
dag in Renesse rondlopen.” 

En toch gaan we de goede kant op, vervolgt hij. “Vergeleken bij tien jaar 
geleden is Renesse veranderd van een jongerenbadplaats in een 
familiebadplaats. Het is veel rustiger geworden, hoewel de laatste tijd het 
aantal overlast meldingen wel weer toeneemt.” 
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Sinds kort is het cameratoezicht opgeheven. Is dat verstandig? 
Bouwman: “Veel mensen vragen zich af waarom? Ik ook. Juist door de 
camera’s verloopt het zo goed. Maar ik heb me laten uitleggen dat er 
wettelijk geen grondslag meer is om de camera’s op te hangen. Er gebeurt 
te weinig om de camera’s te rechtvaardigen. Dat is nu eenmaal de Wet op 
de Privacy, dan krijg je big brother is watching you en dat mag niet. De 
Driehoek beslist, het openbaar ministerie, de gemeente en de politie. Kijk, 
toen ik die uitleg kreeg, snapte ik het wel, maar ik ben er niet blij mee.” 

Dus er moet eerst weer ellende gebeuren, willen we weer in de formule 
passen?  
“Tja, zo werkt het nu eenmaal. Maar er is sowieso veel verbeterd ook zonder 
camera’s. Ook de wet heeft daaraan bijgedragen. Het uitgaansgebied is 
voor jongeren vanaf 16 jaar, geen alcohol onder de 18 en de 
jongerencampings zijn fors minder geworden. Veel campings zetten nu in op 
gezinnen.”  

Renesse Compliment 
Wat zou hij in zijn bestuursperiode voor elkaar willen krijgen? 
“Ik ben zelf niet zo van de doelen ver weg. Als Dorpsraad moeten we vooral 
luisteren. We hebben laatst een inloopavond gehouden voor de inwoners, 
wat wij als bestuur heel geslaagd vonden. We hebben 40 punten 
meegekregen die we aandacht willen geven en hopen de resultaten te 
kunnen terugkoppelen. We willen de dialoog op een andere manier.” 

Een van die manieren is het Renesse Compliment. 
“Ja,” veert Bouwman op. “Dat vinden we echt een leuke nieuwigheid. We 
willen als Dorpsraad heel graag een compliment uitdelen aan inwoners die 
iets bijzonders betekenen voor het dorp en de inwoners. Geen 
hoogdravende prestaties of zo, gewoon iets doodnormaals maar wel 
bijzonder voor de omgeving. Stel, je hebt een buurman die dikwijls het 
zwerfvuil opruimt, of een buurvrouw die tijdelijk voor een zieke buur zorgt, of 
een buurjongen die ’s morgens de hond voor iemand uitlaat, of noem maar 
op. Die zou men voor het Compliment kunnen aanmelden. Het kan iedereen 
zijn. Kijk, ik ben trots op mijn dorp en ik wil dat andere mensen ook trots op 
Renesse en elkaar zijn. We moeten het samen doen.” 

De Dorpsraad Renesse hoopt dat hij wordt gespamd met kandidaten die het 
Renesse Compliment verdienen. Dat kan via het algemene emailadres en 
de facebook-pagina. 

e-mail: info@dorpsraadrenesse.nl Facebook: Dorpsraad Renesse 

Elsemiek de Jong 
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De Buiten Beter app; voor ondernemers & bewoners 
We wonen in een prachtig dorp en dat willen we ook allemaal graag zo 
houden. 

Als Gemeente wordt hier hard aan gewerkt maar ook als bewoner draag je 
een klein stukje verantwoording. Samen zorgen we voor een schone en 
veilige buitenruimte. 

Iedereen maakt wel eens mee dat er tijdens een wandeling of fietstocht 
ergens op het dorp iets wordt gezien waarvan je denkt: dit kan niet, dit is 
kapot, dit moet ik ergens melden. 

                                                               

 

Denk aan een verkeersbord wat scheef staat, een kapotte prullenbak, 
bestrating die los ligt of kapot is of een kapot speeltoestel. 

Maar ja; waar ga ik dat melden? Er is een landelijke app; de Buiten Beter 
app, waar dit soort meldingen in kunnen worden gedaan zodat de melding 
via een laagdrempelige manier bij de Gemeente terecht komt. De gemeente 
gaat vervolgens aan de slag om jouw melding af te handelen. Je krijgt via de 
mail een update hoe het met jouw melding staat. Dit is ook terug te vinden in 
de app. 

Deze Buiten Beter app is eenvoudig te downloaden op je telefoon. De 
Buiten Beter app is het meest gebruikte meldingssysteem van Nederland. 
Met meer dan 200.000 meldingen per jaar zorgt Buiten Beter samen met alle 
gebruikers voor een schone en veilige buitenruimte. Hieronder in het kort 
een afbeelding hoe je een melding kunt maken. 

Een punt van aandacht: je moet ter plekke een foto maken; je kunt deze niet 
achteraf toevoegen vanuit de galerij van je telefoon. Dit heeft te maken met 
het feit dat er dan tevens een locatie-controle op zit. 

De Buiten Beter app; snelle en makkelijke manier voor het melden van uw 
signalering. 
We zijn met zijn allen de ogen en oren van onze mooie badplaats Renesse 
aan Zee. 

Marleen Verboom 
namens OVRenesse 
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Oude beroepen (1) 
Henk Blom 

Er zijn in de loop der tijden veel beroepen helemaal verdwenen. In deze 
nieuwe serie zullen we er een aantal bekijken en als ze in Renesse 
bestonden er wat meer aandacht aan besteden. Vroeger had iedere stad en 
elk dorp wel een omroeper. Zijn taak was meestal berichten van de 
gemeente bekend te maken aan de inwoners, die immers meestal nog niet 
konden lezen. Die waren soms erg blij met de berichten. Als er een 
noodslachting was, omdat bijv. een koe een poot had gebroken. De 
keurmeester had het dier na de keuring vrijgegeven en daarna kon men 
goedkoop aan vlees komen. Want vlees van de paas-os was altijd duurder.  
De omroeper riep dan: “Vleis te koap van-of zeven ure bie de slachter”. 
Omdat niet alle berichten even leuk waren, zoals bij een belastingverhoging 
waren er wel omroepers die potige beschermers meekregen.      
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                           Jacob Molenaar uit Zandvoort met een bekken 

Renesse had als laatste dorpsomroeper Jan v.d. Werf, door iedereen Jantje 
genoemd, want het was een kleine man. Hij liep door het dorp met een bel 
en met zijn hoge stem riep hij bijv.:”…Zaeterdag op de Boam-weie koap-
dag…om tien ure”. Dan was iemand overleden en verkocht de familie alles 
wat in het huis van de overledene was. Met de kermis kon je hem ook horen. 
“Voorstellieng in de bioscoop van Sporre…d’n eêste voorstellieng: ’t Lied 
van ’n moeder- in drie deêlen. De twidde voorstellieng: Ouw j’n arte vast…ok 
in drie deêlen…” Het gebeurde wel dat hij het briefje, waar de tekst op stond, 
was verloren. Dan kon je horen: “Piet Verton ei wî wat te koap, mâ wat ’t is 
dat weet ik nie…”                                                                                                                  
Jantje was best belangrijk, want hij was ook gemeentewerkman, 
gemeentebode, marktmeester bij de kermis en zelfs de man die met een 
hoge zwarte hoed op bij iedereen ging zeggen wie er overleden was. “De 
boo doe”, zei men dan. 

Tegenwoordig kan men hier en daar nog wel eens een omroeper zien, maar 
dan is het meer een toeristische attractie. Er bestaat  een gilde “De Eerste 
Vereniging Stads- en Dorps Omroepers  Nederland” dat concoursen 
organiseert voor haar leden. Zelfs is het mogelijk om privé zo iemand te 
huren bij een bepaalde feestelijke gelegenheid. Je moet er wel voor dokken! 
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Maar ja, ze komen dan in negentiende-eeuwse kledij. De meeste kans om 
nog een omroeper bezig te zien heb je overigens in België,waar ze 
bellenmannen worden genoemd. 

                                

                                  Een beeld van de stadomroeper in Meppel 

Ik heb geen foto van Jan v.d.Werf als omroeper, maar wel als lid van de 
Hervormde Mannenvereniging in Renesse. Van uiterst rechts schuin naar 
beneden, de man naast de bank. 
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Vrijwillige brandweer Renesse zoekt versterking 
“Dinsdagavond is het oefenavond, bel maar even waar we zijn, dan kunnen 
jullie komen kijken!” Na een telefoontje met Martin de Vrieze, timmerman, lid 
van de vrijwillige brandweer Renesse als manschap, chauffeur en één van 
de bevelvoerders, konden we komen kijken bij een oefening aan de 
Vroonplas. Heel indrukwekkend! Renesse heeft een ruim uitgeruste 
brandweerwagen speciaal voor het uitrukken naar bos- en/of duinbranden. 
Maar ook voor andere meldingen als woningbranden en het assisteren bij 
ongevallen. De komende jaren zijn er zeker 5 extra “nieuwe” 
brandweermannen of vrouwen vanaf 18 jaar nodig bij de brandweer van 
Renesse. Een roeping maar ook een gezellige club serieuze vrijwilligers 
onder elkaar, ieder met zijn of haar specialiteit.  

 

Mensen bellen de brandweer voor bijvoorbeeld brand, een ongeval of een 
omgewaaide boom. De brandweerlieden laten daarbij letterlijk alles vallen en 
gaan er op af. Dat dwingt respect af.  

Hier kun je meer informatie vinden over de vrijwillige brandweer: 
https://www.brandweerzeeland.nl/werken-bij/vrijwillige-brandweer 

Lijkt het je leuk om een keer te komen kijken bij een oefenavond (meestal op 
dinsdagavond) neem dan contact op met de ploegleider van Renesse 
Sibren van Leeuwen, ploegleider.renesse@vrzeeland. 

Elsemiek en Jacomien  
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Wist u dat? 
Als je van de Zeeanemoonweg naar de Vroonplas loopt, kom je aan de 
rechterkant een prachtige karpervijver tegen. Er zwemmen grote karpers in, 
koikarpers en goudvissen. Een steur houdt de boel onderin schoon.  
Romme Boerkoel is met de vijver aan zijn kant begonnen. Samen met 
buurman Luc van Leeuwen hebben ze de vijver uitgebreid naar beide 
voortuinen en het gemaakt tot een waar vissenparadijs. 
Langs de kant staat een bus met visvoer, waar mensen voor 1 euro de 
vissen kunnen voeren.  Op een bordje staat “1€ Fischfutter”. 
 
  

 
 
 
Romme: “We hebben het maar in het Duits erop gezet, want Nederlanders 
hebben nooit cash bij zich.” 
Zit er ook een limiet aan zodat de vissen niet moddervet worden? 
“Karpers eten alleen maar in het warme seizoen”, zegt Romme. “In de winter 
houden ze rust. Dus je kunt wel voer strooien, maar ze eten het toch niet 
op.” 
Het geld gebruiken ze als een bijdrage voor het peperdure visvoer. Maar 
natuurlijk moet er geld bij. Niet alleen is het visvoer duur, de pomp draait 
heel wat uren om het water zuurstofrijk en schoon te houden. 
Een aanrader om eens te gaan kijken, kinderen zullen het fantastisch 
vinden. 
 
Jacomien Valk-Zevenbergen 
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Trouw moet blijken viert 40-jarig bestaan 

 
               
Henny Priemis wint voor de 3e keer de wisselbokaal  

Tijdens de laatste clubavond van het seizoen 2022-2023 in het Dorpshuis 
van Renesse heeft waarnemend voorzitter Adriana de Wit uitvoerig 
stilgestaan bij het 40-jarig 
bestaan van deze klaverjas- en 
jokerclub uit Renesse. De 
jubilerende kaarters met hun 
partners hebben dit feestelijk 
gevierd met een dagje uit naar 
Goes en Kwadendamme (Zuid-
Beveland).  
Ook werd er ruim aandacht 
geschonken aan het 
competitieverloop seizoen 
2022-2023. De wisselbokaal 
voor de klaverjaskampioen 
werd dit jaar gewonnen door 
Henny Priemis met 142079 
punten. Heel bijzonder, want 
Henny won deze trofee voor de  
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derde keer en zij mag nu deze wisselprijs blijvend in haar prijzenkast 
opbergen. Maar daar bleef het niet bij, zo memoreerde het bestuurslid. In 
hun midden waren er 2 leden die vanaf de oprichting trouw lid zijn geworden 
en gebleven, namelijk Henny Priemis (mooie avond voor haar) en Els van 
Bregt en voor alle duidelijk vervolgde ze, zou het gewenst zijn als er nog 
meer klaverjas- en joker-liefhebbers eens een kijkje komen nemen op onze 
clubavond in het Dorpshuis van Renesse vanaf 19.30 uur. Het nieuwe 
verenigingsseizoen start op donderdagavond 7 september a.s. U bent van 
harte welkom (info: Janet, beheerder Dorpshuis Renesse  
tel.: 06-11756955)!  

Terugblik zomeractiviteit Jacobuskerk 
 
We kunnen weer terugkijken op een mooi zomerseizoen; de boekenkraam 
die dagelijks gepresenteerd werd door Kees Hoogerhuis aan de Oude 
Moolweg, vond gretig aftrek. Veel mensen wisten de Jacobuskerk te vinden. 
Zowel bij de openstelling tijdens de week- en avondmarkten als ook bij de 
zondagse diensten. Positieve reacties op de prachtige tentoonstelling en de 
mogelijkheid de kerk te bezoeken en de toren te beklimmen. Honderden 
mensen hebben zich gewaagd aan deze inspanning en dat er toch echt 101 
traptreden zijn voordat je boven bent, of waren het er 102? Een leuke 
anekdote wil ik u niet onthouden: de kerk was net open tijdens de 
Avondmarkt toen 2 personen graag de toren wilden beklimmen en een biljet 
van € 50,00 overhandigden. Daar had de torenwachter op dat tijdstip nog 
geen wisselgeld voor. Zichtbaar teleurgesteld wilden zij naar buiten gaan. 
De torenwachter streek met haar hand over haar hart en zei; “gaat u straks 
gezellig naar de Avondmarkt en als u dan toevallig wel wisselgeld heeft, 
brengt u dit alsnog bij ons”. Blij verrast togen de twee naar boven….eenmaal 
weer beneden werd de € 50.00 als gift voor de kerk geschonken! 
Dank aan alle vrijwilligers die dit alles mogelijk maakten: torenwachters, 
gidsen, schoonmakers, gastvrouwen, kunstenaars, organisten, koffie/thee 
schenkers, leiding van de kinderkerk enz. Heel hartelijk dank voor uw tijd en 
inzet! 
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101 trapreden in deze toren, of toch 102?  
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In memoriam 
Evert H. Donk      
30 juli 1935 - 13 juli 2023 
Mijnheer Donk kwam op latere leeftijd samen met zijn vrouw in Renesse 
wonen. Hij was al gepensioneerd en bracht zijn tijd door met het bijhouden 
van tuintjes van vakantiehuizen. Helaas overleed zijn vrouw in juni 2015. De 
laatste jaren kwam je Evert vaak wandelend tegen. Met het komen der jaren 
werd zijn gezondheid minder en uiteindelijk is hij opgenomen in Zierik7 waar 
hij op 13 juli jl. op 87 jarige leeftijd overleden is.   
 
Johanna Maria (Annemiek) Kok – van der Stigchel   
19 mei 1946 - 1 augustus 2023 
Annemiek is geboren in Dordrecht waar ze de eerste 17 jaar van haar leven 
heeft doorgebracht. Hierna verhuisde zij met haar ouders en broer naar 
Sliedrecht en volgde zij de openbare mulo. Met het dorp Sliedrecht had ze 
niet zoveel en zij was dan ook bijna ieder weekend met haar ouders te 
vinden in Zeeland, waar de familie een eenvoudig vakantiehuis had achter 
de duinen in Dishoek op Walcheren. Op de mulo kwam ze Arie Kok tegen en 
zij trouwden op 21 oktober 1966. Het gezin breidde zich uit met drie 
dochters Heleen, Annemarie en Carlien. 
Na ca. 6 jaar in Papendrecht gewoond te hebben verhuisde het gezin naar 
Abu Dhabi waar zij ruim zeven jaar gewoond hebben. In die periode werd 
het huis aan de Hogezoom 120 gekocht (1978). Voor Annemiek en gezin 
een groot avontuur maar door haar positieve karakter zag ze altijd wel een 
oplossing voor welk probleem dan ook. Samen maakten zij vele reizen over 
de hele wereld of zwierven met caravan of camper door heel Europa.  
Annemiek was nergens te beroerd voor en heel sociaal ingesteld. Iedereen 
was welkom. Zij gaf haar man steun en ruimte, maar kon ook kritisch zijn. 
De kleinkinderen waren haar grote liefde en hiervoor zette zij alles opzij. 
Kortom een mooi mens zonder franjes. Toen in april 2022 het slechte bericht 
werd verteld dat ze ongeneeslijk ziek was wist ze daar op onnavolgbare 
wijze mee om te gaan en te genieten van de dingen, vrienden, kinderen en 
kleinkinderen.  
Uiteindelijk moest ze zich gewonnen geven en heeft ze op dinsdag 1 
augustus jl op haar geliefde plek aan de Hogezoom afscheid moeten 
nemen.    
Een van haar laatste uitspraken was “ik heb een mooi leven gehad”. 

Privacywet: in ‘in memoriam’ noemen wij namen van dorpsgenoten en 
gemeenteleden.  Bedoeld om met elkaar mee te kunnen leven als een betrokken 
gemeenschap rond de dorpskerk. Mocht u daar, onverhoopt, bezwaar tegen 
hebben, dan kunt u dat aan ons melden via : blomscha@outlook.com 
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Theater in het Dorpshuis 

 

Theaters aan Zee presenteert in Dorpshuis Renesse

Een ander licht op uitgaan...
www.theatersaanzee.com

Thjum Arts
Tijdloos Genot

Zaterdag 23 september 2023

De Règâhs
Jij bent het voor mij
Zaterdag 7 oktober 2023

Sjaak Bral
Vaarwel 2023! (try-out)

Vrijdag 27 oktober 2023

Javier Guzman
Laatste wissel (try-out)

Vrijdag 3 november 2023

The 70’s Unplugged
Songs for the Road

Zaterdag 11 november 2023

Maikel Harte
Eindejaarsvoorstelling (try-out)

Zaterdag 2 december 2023

Marjolijn van Kooten
Hoe vind je het zelf gaan?

Zaterdag 9 december 2023

2000 Unplugged
De grootste hits uit de Top 2000

Zaterdag 23 december 2023

Evi Hanssen
Sinds ik niet meer drink

Zaterdag 13 januari 2024

Cameretten Festival
Finalistentournee 2023

Zaterdag 10 februari 2024

Niels Houtepen
Escape

Zaterdag 9 maart 2024

Cesar Zuiderwijk
De naakte waarheid
Zaterdag 23 maart 2024

Vuile Huichelaar
De Foute Liedjesparade

Zaterdag 6 april 2024
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Kerkdiensten 
            Kerkdiensten Protestante Gemeente Schouwen aan Zee 

 

17-09-2023 ds. M. Boevé 10.00 uur Noordwelle 
24-09-2023 ds. K. v.d. Jagt 10.00 uur Renesse 
    
01-10-2023 ds. M. Boevé +     

      ds. J. Scheffer 
10.00 uur Scharendijke 

PGS aan Zee 
08-10-2023 ds. K. v.d. Jagt 10.00 uur Noordwelle 
15-10-2023 ds. M. Boevé 10.00 uur Renesse 
22-10-2023 ds. S. v.d. Hauw 10.00 uur Noordwelle 
29-10-2023 ds. J. Scheffer 10.00 uur Pelgrimskerk 

Platboslaan 
    
05-11-2023 ds. M. Boevé +  

      ds. J. Scheffer 
10.00 uur Pelgrimskerk 

Platboslaan 
PGS aan Zee 

12-11-2023 ds. M. Boevé 10.00 uur Renesse 
19-11-2023 ds. B. Boersma 10.00 uur Scharendijke 
26-11-2023 Ds. J. Klijnsma 

Eeuwigheidszonda 
10.00 uur Renesse 

    
03-12-2023 ds. M. Boevé +  

      ds. J. Scheffer 
10.00 uur  Scharendijke 

PGS aan Zee 
10-12-2023 ds. L. Wolters- 

               Berghout 
10.00 uur  Noordwelle 

17-12-2023 ds. H. Wolters 10.00 uur Renesse 
24-12-2023 ds. M. Boevé 

Kerstnachtdienst 
22.00 uur Renesse 

25-12-2023 ds. M. Boevé 10.00 uur Scharendijke 
31-12-2023 ds. M. Boevé 10.00 uur nog 

onbekend 
 
 
 
 
de prachtige omslagfoto is gemaakt door Nicolet de Ruiter 
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Adressen 
Dorpshuis Renesse      
Contact: Janet Leeuwe Tel: 06-11756955  dhrenesse@zeelandnet.nl  
https://www.facebook.com/dorpshuis.renesse 
 
Dorpsraad Renesse 
Contact: Han van Sighem, Secretaris Tel: 06-28773339  
info@dorpsraadrenesse.nl   http://www.dorpsraadrenesse.nl 
 
Gebruik kerkgebouwen Renesse en Noordwelle 
John Braber, email info.kerken.renessenoordwelle@gmail.com  
 
Huis-aan-huisblad “Dorpsplein” 
Redactie: Henk Blom, Jacqueline Pronk, Jacomien Valk, Elsemiek de 
Jong en Ellen Kraaijenbrink. Kopij naar blomscha@outlook.com of 
Kromme Reke 12, 4325AL Renesse 
 
Huisartsenpraktijk Renesse   Jan van Renesseweg 6 
Tel: 0111-461280 https://www.huisartsrenesse.nl 

 
Ondernemers Vereniging Renesse  
Contact: René Oudesluijs en Marleen Verboom 
secretariaat@renesseaanzee.nl 
 
Kerk Renesse 
secretariaat/contactpersoon; Letty Simons, Jan van Renesseweg 15,  
4325 GM Renesse. Tel 06- 57 58 14 48 www.kerkopschouwen.nl 
e-mail:scriba.renessenoordwelle@gmail.com  
Rekeningen kerkelijke gemeente: 
NL79RABO 0357807286 of NL98INGB 0000113395 t.n.v. CVK PKN 
Herv. Gemeente Renesse/Noordwelle 
 
Renesse Dúrft te Vragen 
Contact: Janny de JongeTel: 06-53149271 
E-mail: renessedurfttevragen@gmail.com  
https://www.facebook.com/renessedtv 
 
 


